
Arbetsgruppen för möjliggörande av laddning av elfordon  

Samfälligheten Källvattnet Östra 

Närvarande:  
Daniel Neckmar, 162 
Lars Friman, 54 D 
Tommy Larsson, 118 C 
Kristin Bogsjö, 48 C 
Stefan Andersson, 64 B 
Danny Janlöv, 170 
Kristian Bengtsson, 50 A 
Hannah Wagner, 64 C 
 
Frånvarande: 
Patrick Lundberg 48 D 
 
Protokoll 

Uppstartsmöte söndag 23 januari 2022 

1. Mötet öppnas. Presentation av deltagare. 
 

2. Val av ordförande. Mötet föreslår Daniel – godkänns. 
 

3. Val av sekreterare. Mötet föreslår Kristin – godkänns.  
 

4. Godkännande av dagordning. 
 

5. Information om lagar och regler.  

Daniel berättar om vilken information som finns i dagsläget. Samfälligheten måste göra en ändring i 
anläggningsbeslutet hos Lantmäteriet. Detta är ett slags ”bygglov”. Processen är väldigt dyr och 
skulle kunna landa på som mest 300 000 kr. Processen ska förenklas – men oklart hur. Samfälligheter 
verkar ha hamnat i kläm – det är lättare för privatpersoner och bostadsrättsföreningar att gå igenom 
denna process.  

För att göra denna ändring krävs ett godkännande på ett årsmöte.  

Årsmötet ligger 20/4 2022. Arbetsgruppen har för avsikt att kunna presentera några förslag som 
årsmötet kan ta ställning till då.  

Tommy berättar om en samfällighet i Lund med 100 garage (liknande vår men garagen ligger mer 
samlade). Där anlitade man en konsultfirma och hela arbetet gick på ca 2 miljoner kronor.  

Vi diskuterar behovet, vi är 88 garage, vi får se garagen som enheter, hur många ampere behövs, 63? 
Danny har bra erfarenhet som kan användas.  

Idéer: Intresseenkät? Solceller på garagetak? 

 

6. Uppdelning av arbetsuppgifter. 



Tommy:  Undersöker kostnad för laddstolpar och hör om konsultfirman Rejlers kan göra en 
offert.  

Daniel:  1. Kontaktar Öresundskraft angående kapacitet och vilka möjligheter som finns.  

2. Pratar med Per om vad ett banklån skulle kosta och vad vårt försäkringsbolag.  

Kristin:  Ser om det finns EU-bidrag eller andra bidragsmöjligheter – Klimatklivet? 
Naturvårdsverket? Kommunen? 

Stefan:  Kontaktar elladdningsföretag typ. Mer, E.ON, InCharge m.m. och hör om de är 
intresserade av att sätta in laddstolpar på vårt område och vad det skulle kosta.  

Alla:  Uppmanas att se sig omkring och höra om det finns andra exempel på samfälligheter i 
Helsingborg som haft en liknande process eller om man har andra kontakter som är 
användbara. All relevant info är bra. 

 

7. Nästa möte: Söndag 20/2 2022 kl 16.00 i styrelserummet eller digitalt. 
 

8. Övrigt: - 
 

9. Mötet avslutas.  

 


